
Számomra a Föld a világot jelenti. Én mindig 

törekszem védeni és óvni, bár úgy gondolom, hogy 

néha jobban is törekedhetnék. Mindig az jár ilyenkor 

az eszembe, hogy majd a gyerekeim vagy esetleg az 

unkáim hogyan és milyen körülmények között 

fognak majd élni. Most, hogy itt van ez a vírus és 

így világszerte az emberek kevesebbet közlekednek 

akár autóval vagy akármilyen közlekedési eszközzel 

jóval csökkent a levegő szennyezése és lehet, hogy a Föld így akart nekünk 

üzenni, hogy próbáljunk egymásra is de a Földre is vigyázni. 

,,Bár a tudatosan cselekvő ember a földi élet legbonyolultabb, legszínesebb 

természeti jelensége, a működését biztosító alapvető természeti törvények 

egyszerűek, szürkék.” Knoll József 

 


